
Oppositie voeren

Beste Lanakenaar,

Zoals u weet heeft N-VA Lanaken 
drie verkozenen in het gemeente-
bestuur. Vaak horen wij op straat 
dat wij, maar ook andere partijen, 
te weinig oppositie voeren. Wij 
willen u dan ook informeren hoe 
een en ander er aan toegaat.

Een week voordien krijgen wij 
de agenda die de meerderheid 
heeft opgesteld. Je kan op de 
agendapunten reageren, maar de 
meerderheid legt onze ideeën of 
positieve inbreng gewoon naast 
zich neer, omdat ze niet in haar 
gedachtegoed passen, ook al zijn 
ze zeker constructief. Dus uitein-
delijk heb je op de gemeenteraad 
alleen de keuze tussen voor of 
tegen stemmen, of zich onthouden.

Op eind van de gemeenteraad 
kan de oppositie dan vragen 
stellen aan het schepencollege. 
Als oppositie moeten wij dan één 
maand wachten op antwoord. 
Maar… als het antwoord van de 
bevoegde schepen onvoldoende 
is, mogen wij niet direct reageren. 
Wij moeten dan opnieuw een vraag 
stellen op de gemeenteraad en dus 
weer een maand wachten. 

Als oppositie heb je dus amper 
inbreng, omdat alles ingekapseld 
wordt door de meerderheid. 

Als N-VA Lanaken hebben wij ern-
stige bedenkingen bij deze gang 
van zaken.

Karin Thijs,
Voorzitter N-VA Lanaken

Verontwaardiging na afbraak historische muur
Op 24 april werd in de historische walmuur in de 
Schijfstraat in Oud-Rekem een vier meter groot gat 
gemaakt, tot ongenoegen van de buurtbewoners. Bur-
gemeester Marino Keulen lieten via Facebook weten dat 
de werken conform de bouwvergunning zijn verlo-
pen. N-VA-raadslid Boris Mechels vroeg inzage in de 
verslagen van het buurtbewonersoverleg en het verslag 
onroerend erfgoed. Daarin is sprake van een “beperkte” 
doorgang voor fietsers en voetgangers. Wij stellen ons 
de vraag of een gat van vier meter breed nog onder deze 
noemer valt. Indien blijkt dat de afbraak niet volgens de 
regels is gebeurd, eist N-VA Lanaken dat de aannemer 
de muur in zijn oorspronkelijke staat herstelt.

Wist je dat?
 er meer dan een half miljoen euro zal worden geïnvesteerd in een zogenaamde  

‘belevings-fruitweide’? Wij vinden dat er andere belevingsprojecten kunnen gerealiseerd 
worden die niet zo duur zijn.

 Er jaarlijks met dan 1,3 miljoen euro belastinggeld moet betaald worden aan de  
Sportoase, en dit nu nog 25 jaar lang? Hopelijk worden er in tussentijd geen bijkomende 
schulden gemaakt.

 er in Lanaken drie trajectcontroles zouden komen. Wij stellen ons vragen bij het –  
omstreden - bedrijf waarmee onze gemeente gaat samenwerken, maar ook de plaatsing. 
Behalve op de Koning Albertlaan, zouden wij eerder opteren voor de Waterstraat in Lanaken  
en de Dorpsstraat in Gellik – beide vaak gebruikt als sluipweg.

 Lanaken nog een conciërge zoekte voor een gecombineerde taak in het CC en de  
kinderboerderij. Wij vinden dat het takenpakket niet correct werd beschreven.

 u op de hoogte kunt blijven van onze standpunten via onze  
Facebookpagina en website? Volg ons!

 wij op zoek zijn naar jongeren om deel uit te maken van onze afdeling?  
Neem contact op via lanaken@n-va.be.

Hang de Vlaamse Leeuw uit... en ontvang een attentie
11 juli willen we niet onopgemerkt laten voorbijgaan in 
Lanaken. Wie de leeuwenvlag uithangt, mag rekenen op 
een attentie van N-VA Lanaken. Nog geen vlag in huis? 
Neem contact met ons op via lanaken@n-va.be en wij 
bezorgen je er eentje.
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Rode recepten 
maken rode cijfers

Te veel mensen die kunnen werken, 

doen dat vandaag niet. De Vivaldi-

regering zorgt vooral voor hen: zij 

profiteren sneller dan wie ook van 

de indexering, zien hun uitkeringen 

stijgen en genieten van uitgebreide 

steunmaatregelen. Wie betaalt dat? 

De Vlaming die werkt, spaart en 

onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, 

waar de cijfers dieprood kleuren en 

men alweer naar Vlaanderen kijkt om 

de rekeningen te betalen.

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, 

onze sociale zekerheid te beschermen en onze welvaart te vrijwaren. We 

kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten 

voldoende mensen aan het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter 

maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. 

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. 

Geef ondernemers meer vrijheid. 

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. 

Verwaarloosde honden: Noëlla Vanaubel blikt terug
Op 11 februari 2020 werden 97 verwaarloosde honden weggehaald uit een woning in  
Kinrooi en naar het dierenasiel gebracht. Gemeenteraadslid Noëlla Vanaubel blikt terug  
en brengt hulde aan al wie hulp bood.

De dieren werden opgevangen door de vzw 
Dino (Dieren In Nood), die al snel opriep om 
hondenvoer en materiaal te schenken.  Ook 
ik voelde me geroepen, en ging bij verschil-
lende zaken aankloppen met de vraag om een 
inzamelpunt voor dierenvoeding te mogen 
inrichten. Twee warenhuizen en een dieren-
winkel sprongen mee op de kar. Op die manier 
werd ongeveer 2.000 kilogram dierenvoeding 
ingezameld!

Maar er was ook geld nodig, onder andere voor 
speciale voeding en medisch materiaal. In han-
delszaken plaatste ik in totaal 12 spaarpotjes, 
wat in totaal 500 euro opbracht. Intussen werd 
ook ons huis overstelpt door giften: speelgoed, 
manden, dekentjes, poetsproducten, enz. Een 
week na de ontdekking van de honden reden 
we naar vzw Dino met de opbrengst van alle 
inzamelpunten. 10.000 kilo voeding werd er 
die dag afgezet! 

Tussendoor deed ik nog een wafelverkoop 
(opbrengst: 500 euro) en gaven twee honden-

kapsters geheel gratis verschillende hondjes 
een fikse opknapbeurt.

Eén van de hondjes hebben we zelf opgevan-
gen. Met vijf andere honden van een ander 
gastgezin ga ik nog regelmatig naar de dieren-
arts die instaat voor de verzorging en opvol-
ging van al deze dieren. wAls ik terugblik, 
vind ik het ongelooflijk hoeveel mensen in ons 
dorp en zelfs erbuiten met veel liefde en inzet 
hebben geholpen en ons hebben gesteund. 
Mijn welgemeende dank hiervoor. We hebben 
bewezen dat we een hechte samenleving zijn, 
die als het erop aankomt er voor elkaar staat. 
Ik ben fier in Lanaken te wonen en een steentje 
te mogen bijdragen als gemeenteraads- en 
BCSD-lid in de ondersteuning en hulp aan 
onze inwoners.

Dikke duim aan iedereen !

Noëlla Vanaubel
Gemeenteraadslid  

N-VA Lanaken

N-VA Lanaken 
kiest nieuw 
bestuur
Op donderdag 17 maart 
2022 kozen de talrijk op-
gekomen leden van N-VA 
Lanaken een nieuw be-
stuur. De stemming verliep 
onder toezicht van Andy 
Pieters, peter van onze 
afdeling, en Jan Valgaren, 
voorzitter van het arron-
dissementeel bestuur.

Graag stellen wij u het 
nieuwe bestuur voor:
•  Karin Thijs is voorzitster 
•  Marc Verheyen is  

ondervoorzitter 
•  Natascha Pernet is 

secretaris

Samen met onze gemeente-
raadsleden Piet Van Berkel, 
Boris Mechels en Nöella 
Van Aubel zijn wij jullie 
aanspreekpunt in onze 
gemeente.

KALMTHOUT


